
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLNÍHO SENÁTU a EKOTÝMU 6. 11. 2019  

(Schůzky se účastnil p. ředitel, pochválil za hojnou účast, přítomni zástupci všech tříd) 

▪ úprava výběru sběru:  

- nebudou přijímány do sběru papírové kartony, mají výkupní hodnotu 0,-Kč 

- hliník se ve škole již sbírat nebude, firma Švarc ho již nevykupuje, ale budeme 

ho nadále třídit do kontejneru u školy s názvem KOVY (ve škole se červený 

kontejner ponechá pouze na elektroodpad) 

 

▪ krabice od svačinek se nově vrací, udělalo nám radost, že jsou plastové – vratné 😊 

▪ domácnosti upozornit na možnost vracet použitý olej přelitý do PET lahví do 

speciálního kontejneru, jeden je i u školy, ŠJ olej vylévá do výlevky – jde rovnou do 

spalovny 

▪ upozornění na významné dny – úkol splněn  

- 7.11. Den Ekoškol 

- 14.11. Den omezení použití aut  

- 25.11. Den omezení nakupování – zvážili jsme způsob připomenutí a :  

▪ 3.B. si vzala na starost zpracovat časopis/zpravodaj o ekologii a třídění a v něm 

připomněla významné dny pro ekologii, výtisk poputuje nejdřív k panu řediteli, poté 

k paní zástupkyni, následně do jednotlivých tříd - vždy cestou přes třídního učitele 

▪ Rozvrh úklidu a kontrola plnění úklidu kolem školy  

- 7.A 8.11. 

- 6.B v týdnu 12.11. -16.11. 

- 6.A. v týdnu 19.11. -23.11. 

- 5.B v týdnu 26. 11.- 30.11. 

- 8.A, 8.B, 9.A, 9.B, 9.C– splněno   

 

▪ dvě hlavní témata pro školní rok 2019/2020: 

 

 a) Doprava do školy (jak s koloběžkami, kam bychom je mohli uskladnit, některé 

návrhy již řešíme) po jednání s p. ředitelem plánováno na jaro 2020 

             b) Minimalizace odpadu, upozornit znovu ve třídách, dohlížet na správné třídění a 

pravidelné vynášení košů 

ÚKOL: Zvážit truhlíky pro pěstování bylinek, řeřichy… pro ŠJ (Jak? Kde? Kdo?) 

 

Zapsala Alžběta Horáčková 

 


